
Oświadczenie złożone 

przez senatora Marka Borowskiego 

na 60. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 maja 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra gospodarki morskiej i żeglugi śródlądowej Marka Gróbarczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Jak wiadomo, Morska Stocznia Remontowa „Gryfia” realizuje obecnie projekt budowy promu pasażer-

skiego. Media, być może nie zawsze rzetelnie, ale dość różnie informują o stanie zaawansowania prac. 

W związku z tym uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. W marcu 2017 r. podpisano kontrakt na budowę. Jakie są podstawowe punkty harmonogramu realizacji 

tego zadania? Proszę o przekazanie mi konkretnych terminów projektowania i budowy promu. 

2. Jaki jest obecny stan zaawansowania budowy promu? Co konkretnie wykonano i czy jest to zgodne 

z harmonogramem? 

3. Ile według kontraktu miało kosztować zaprojektowanie i wybudowanie promu i czy kwota ta nadal ob-

owiązuje? 

4. Jaki jest obecnie przewidywany termin oddania promu do użytku? 

5. Czy zgodnie z planami Polskiej Żeglugi Bałtyckiej zlecono już budowę kolejnej jednostki? 

Z poważaniem 

Marek Borowski 
 


